

## CANCELLATION REQUEST

I, the undersigned, ..... hereby confirm that I would like to cancel my online booking in the project of ....., owned by Cornerstone Developments Company. I confirm that this cancellation is final and confirmed, and that shall invalidate and cancel any agreements or contracts signed with the company, knowing that the cancellation reason is .....

I confirm that this cancellation request was submitted within 7 days after the online booking date, and I accept to get back my full booking fee ..... EGP/USD, on the same credit card that I used during the booking. I understand that it will take 14 to 21 working days for the amount to be refunded according to the standard banks' processes.

Name: .....

Date: .....

Signature: .....

### طلب إلغاء الحجز المبدئي

أنا الموقع أدناه / ..... أتقدم بإلغاء الحجز المبدئي بخصوص مشروع المملوك لشركة كورنر ستون للتنمية العقارية، وأؤكد أن طلب الإلغاء هذا نهائي، وأنه بإلغاء هذا الحجز أكون قد ألغيت كافة العقود والاتفاقيات الموقعة بيني وبين الشركة بخصوص هذا المشروع، علماً بأن سبب إلغاء الحجز هو: .....

كما أؤكد أن طلب الإلغاء هذا تم خلال 7 أيام من تاريخ الحجز أونلاين، وأوافق على استلام كامل العربون وهو مبلغ وقدره ..... (ج م) / (دولار أمريكي)، على نفس البطاقة الائتمانية التي استخدمتها خلال 14 إلى 21 يوم عمل بحسب الإجراءات الرسمية للبنوك.

..... / الاسم

..... / التاريخ

..... / التوقيع